
 

 

2021-11-24 Motion till Fullmäktige i Ånge kommun 

 

I fullmäktige tog vi beslut om att ta bort frukten i skolan då 
kommunensekonomin inte längre tillät detta. 

Idag ser ekonomin betydligt bättre ut och det skulle finnas utrymme 
för den här ökade kostnaden. 

Varför skulle då detta behövas införas igen? 

Idag ser vi att Ånge kommun har bekymmer med övervikt bland 
elever, de äter mindre med frukt och grönsaker och rör sig mindre. Vi 
kan också följa måluppfyllelsen bland våra elever och den är inte som 
vi skulle vilja att den var. Vi vet också om att elever som inte klarar 
målen i skolan inte kommer vidare till högre utbildningar och får 
svårt med egen försörjning. Det finns även studier som visar att 
självmord ökar om dessa kriterier är uppfyllda. 

Allt börjar med att varje elev som kommer till skolan ska vara utvilad 
och ha någonting i magen, eller ha tagit med sig något. I bästa av 
världar skulle detta inte vara något problem men så är inte riktigt 
verkligheten. De elever som mest behöver energi för att tillgodogöra 
sig undervisningen kommer hungriga, inte bara ibland utan varje dag. 

Därför vill vi att: 

Kommunen skyndsamt utreder möjligheten att införa frukt/grönsak 
som extra mellanmål till elever i grundskolan. 

 

För Centerpartiet i Ångekommun 

Magdalena Flemström, Elisabet Larsson 

 



 

 

 

 

 

 


